



## Memorandum of Understanding between University of Macerata and Shanghai University of Political Science and Law of **Cooperation on Exchange Programs**

University of Macerata, Department of Law and Shanghai University of Political Science and Law agree to cooperate in regard to international programs based on the principle of reciprocity. This Agreement permits the exchange of scholars, students, academic information and materials between the signatory institutions.

- The universities agree to promote the following exchange activities based on their respective academic and educational needs.
  - a. Exchange faculty between universities.
  - b. Exchange students between universities in short or long term and degree or non-degree programs, and credit transfer between the parties.
  - c. Joint research in fields of mutual academic interests.
  - d. Joint hosting of academic conferences and seminars/workshops.
  - e. Exchange of teaching materials and curricula.
- Collaborative programs will include faculties, undergraduate and graduate levels.
- 3. This Agreement will be in force for five years and is subject to revision or renewal by mutual agreement.

This MoU is made in English and Chinese for both universities. This MoU is effective when the representatives of both universities have affixed their signatures to the MoU.

Signed for and on the behalf of: University of Macerata

Email: rettore@unimc.it Tel: +39.(0)733.2582610

Address: Via Crescimbeni, 30/32 - 62100

Macerata (MC) Italy

Signature: Rettore Prof. John McCourt

Date 27/14/2023

Signed for and on the behalf of:

Shanghai University of Political Science and

Law

Email:shuplgjc@shupl.edu.cn

Tel:86-21-39226925; 86-21-39225029

Address:No.7989 WaiQingsong road Qingpu

district Shanghai, China

Signature: President Prof.Liu Xiaohong

Date 18/12/2023





## 上海政法学院与意大利马切拉塔大学

## 合作交流谅解备忘录

上海政法学院和意大利马切拉塔大学在相互尊重和互惠的基础上同意在国 际项目上开展交流与合作。本协议书包括互派访问教师、合作培养学生、交换学 术资讯和教学资料。

- 1. 两校在满足各自的学术和教学需求的基础上同意进行下列交流活动:
- (1) 开展两校之间的教师互访
- (2) 开展两校之间长期或短期学位或非学位的学生互换,学分互认
- (3) 开展两校之间在学术研究领域的合作
- (4) 联合举办学术会议和专家讨论会
- (5) 交换教学材料和大纲
- 2. 合作项目对象包括教师、本科生和研究生。
- 3. 本协议书有效期为五年, 经双方同意可修改或续签。

本协议书由双方学校共同签署,一式两份,有中文和英文两个版本,并将在 双方学校代表签名后生效。中英文两个版本同时有效,相关合作的具体事宜将以 附件形式商讨并签署。

意大利马切拉塔大学代表

曲路箱: rettore@unimc.it

电话: +39.(0)733.2582610

地址: Via Crescimbeni, 30/32 - 62100 Macerata 地址: 上海市青浦区外青松公路 7989

(MC) Italy

上海政法学院代表

邮箱: shuplgjc@shupl.edu.cn

电话: 86-21-39226925

믕

签名:

Rettore Prof. John McCourt

签名: 刘晓红 校长

日期

2023.12.1A